
Sessió 18/12/2024
Assemblea Consell Local

      Consell Local d’Esports

ACTA DE L’ASSEMBLEA ORDINÀRIA DEL CONSELL LOCAL D’ESPORTS DEL DIA 18 DE DESEMBRE DE 
2024.

Hi assistiren les entitats i senyors/es següents:

Cocentaina CF: Vicente Fenollar Tomas, Club Patinatge Artístic Cocentaina: Raquel Soto Blasco, Club Bàsquet 
Iris Contestano: Cristina Cardona Vélez, Centre Excursionista Contestà:  Javier Domínguez Cascant,  Hoquei 
Club Cocentaina: Patricia Mullor Jordà, Club Ciclista Contestano: Vicente Belda Vicedo, Club Ciclista Rafa Valls: 
Andrés Pascual Motos, Club de Caza y Tiro La Moderna Contestana: Adoración Guillem Pastor, Peña Madridista 
El Comtat: David García Lloret, Soca-run Club d’Esports de Muntanya: Pau Vela Valls, Judo Club Cocentaina: 
Jose  Albaladejo  Miralles,  CD  Contestano:  Jésica  Montava  Miralles,  Partido  Popular:  David  Miró  Aljaro, 
Compromís Cocentaina: Xavier Linares Valor. 

President:
Adrián Botella Juan

Secretari:
Iván González Moran

A Cocentaina,  a  les  dènou i  trenta  hores,  del  dia  díhuit  de  desembre de 2024,  es reunixen a la  sala 
polivalent  al  pavelló  del Poliesportiu  Municipal,  les persones i  entitats esmentades, totes elles integrants de 
l’Assemblea del Consell Local d’Esports.

1. Aprovació acta sessió anterior.

S’aprova per unanimitat. 
    
2. Obres i manteniment de les instal·lacions del poliesportiu.

Adrián.- pren la paraula per informar de la finalització de les obres de l’avinguda de les Moreres i del canvi de  
situació respecte dels accessos al poliesportiu des del divendres 20 de desembre que està prevista la recepció 
de l’obra, i per tant es tornarà a obrir el carrer i l’accés al pàrquing del poliesportiu. 
Per altra part, respecte de la pista de pàdel que vam informar que anava a construir-se, de moment no es farà  
per un problema amb l’empresa que s’havia assignat l’obra i el contracte, i per no presentar la documentació per 
poder dur a terme l’actuació finalment l’execució s’ha de posposar. Com a alternativa, per la necessitat i les 
peticions que hem rebut durant la temporada de piscina, es col·locarà a la terrassa dels vestidors de la piscina 
una  zona  de  pícnic  amb 4  taules  i  amb uns  tendals  per  a  fer  ombra.  Tanmateix,  s’han  adquirit  diferents  
projectors de llum per a les torres del camp de la Via que feia temps que també era una demanda de falta de  
llum per a entrenaments i competicions oficials, i a poc a poc incorporarem més projectors de llum.

3. Estudi de modificació de les bases de la subvenció a clubs i entitats esportives.

Adrián.- respecte a este punt i com es va arreplegar a l’acta anterior es tracta de plantejar per part dels membres  
del consell una revisió de les bases i dels criteris de la subvenció als clubs i entitats esportives. Vam dir que a  
les pròximes reunions tractaríem i parlaríem d’arreplegar nous conceptes, d’una possible revisió de les bases i  
poder iniciar si es creu oportú una futura modificació. També aprofitar per a informar, com ja sabeu molts perquè 
ja ho heu pogut comprovar, que s’està ingressant l’ajuda de la temporada 23-24 als diferents clubs.

Vicent Belda.-  comenta que ell  i  parlant pel seu club el que es deu potenciar és l’esport base i  l’esport de  
competició, el federat, l’esport ‘de veritat’ i menys l’esport més lúdic o per hobbies dels adults.

Jose  Albaladejo.-  pren la paraula per a fer una exposició extensa  respecte als seus problemes a l’hora de 
tramitar, presentar, esmenar i aportar documentació i la justificació de la seua entitat en relació a la subvenció de 
l’Ajuntament de Cocentaina, i finalment veure's minoritzada en 200 € la quantia atorgada i que segons ell i el seu 
club injustament, arbitrària i no actuant de bona fe per part de l’Ajuntament i dels funcionaris que tramiten l’ajuda. 
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Apunta que se’ls ha minoritzat l’ajuda de forma no justificada, que hi ha diferents errors per part de l’ajuntament  
quant a la gestió administrativa dels expedients i que des del seu club han presentat un recurs potestatiu de 
reposició instant a què es revoque la minoració. També suggerix que la partida corresponent a la subvenció es 
deu incrementar i que no es quede en 33.000 €, Afegix que els tràmits per a la subvenció de diputació d’Alacant  
són molts més simples i la justificació no és tan complexa com en la de l’ajuntament de Cocentaina, que deuríem 
des de l’ajuntament facilitar i ser més flexibles en favor de les entitats esportives.       

Adrián.- contesta que som sabedors de tot el que ens argumenta i que treballem per a poder agilitzar i simplificar 
al màxim, però que no hem tingut tants problemes amb la resta d’entitats esportives, si és veritat que al club de 
Judo s’ha minorat amb 200 € la intenció és poder facilitar més que pugueu justificar amb menys problemes les  
quantitats que se us atorguen.

Ara bé,  respecte als diferents  criteris de valoració de les bases,  que és com vam comentar a l’assemblea  
anterior, podem modificar estos o continuar amb aquests, així que deurem entre tots valorar i proposar els % de 
cada criteri que millor vos parega segons l’activitat i casuística que tinga l’entitat que representeu.

Patricia Mullor.- recomana que entitat per entitat fem arribar a la regidoria la seua proposta pròpia dels % que 
creuen que se’ls ajustaria millor a la seua entitat, que després la regidoria els arreplegue tots i els ponderem.

Adrián.-  després de comentar  entre els  assistents que pot ser una bona forma de fer arribar  les possibles 
modificacions, des de la regidoria vos enviem un document per a poder complimentar i fer-nos arribar els % que  
voldríeu per criteri, deixarem 1 mes i per a la pròxima assemblea portarem els resultats.          

4. Ordenança de convivència.
 
Adrián.- comenta que a partir del 19 de desembre entra en vigor esta ordenança que ja hem estat parlant amb 
anterioritat. Es tracta de millorar l’ús de les instal·lacions i poder entre tots protegir i cuidar dels drets que tenim 
tots com usuaris i esportistes de les instal·lacions, però sabent les nostres obligacions i possibles sancions si no  
cuiden i ens comportem de forma cívica. Hem preparat un document que us facilitarem a totes les entitats que  
necessiten les instal·lacions i realitzen reserva d’espais, on us demanem informació de la vostra entitat i és una 
informació mínima i necessària per a col·laborar conjuntament amb la posada en pràctica d’esta ordenança de 
convivència. També hem preparat els diferents textos on informarem de les prohibicions i normativa d’ús dels 
diferents espais, vestidors, WC, accés principal,  piscina, graderies...  i  per últim l’ordenança ja està a la seu  
electrònica de l’Ajuntament i us l’enviem per correu també.

5. Despatx Extraordinari.

No hi ha.

6. Precs i preguntes. 

Cristina Cardona.- demana si pot ser col·locar més bancs a la zona de la pista coberta perquè hi ha pocs i a 
vegades es mouen i per a partits els caps de setmana no en tenim allí a la pista.

David  Miró.-  comenta  que hi  ha  col·lectius  de dones que fan  ús  de les  instal·lacions  que sol·liciten  poder  
disposar d’endolls als vestidors per a poder eixugar-se els cabells, sobretot ara a l’hivern.  

Adrián.- respon que prenem nota per veure la possibilitat d’incrementar en bancs al poliesportiu. I als endolls,  
mirant amb el tècnic no pareix molt segur dins dels vestidors, però col·locar en altres espais podria ser l’opció. 
 
I no havent-hi més assumptes a tractar, finalitza l’assemblea a les 21.15 hores, dels quals, com a secretari, que 
ho confirme, estenc i signe esta acta electrònicament.                                        
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